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Zápis z  jednání č. 5/2009, 30. 11. 2009, 16:00, v budově ZŠ Rosice 
 

Přítomní: 

Ing. Radek Drnovský 
Ing. Jaroslav Dytrych 
Marie Vyhnalíková 
Renata Ludwigová 
Lucie Bradáčová 
Jaroslav Koblížek 
Ing. Gabriela Folvarčíková 

Omluveni: 

Mgr. Karin Schildová 
Mgr. Stanislava Žáková 
 
Host: 
RNDr. Petr Lukáš, ředitel ZŠ Rosice 
 

Program jednání, který byl zaslán společně s pozvánkou a následně schválen:  

1. Zahájení 
 
2. Kontrola úkolů 
 
3. Schválení výroční zprávy školy 
 
4. Projednání návrhu rozpočtu na rok 2010 
 
5. Výroční zpráva o hospodaření školy 2009 
 
6. Návrhy a připomínky členů 
 
7. Schválení usnesení 
 
8. Závěr 

 

ad. 1)  Ing. Drnovský přivítal přítomné, vypracováním zápisu a usnesení byl 
pověřen Ing. Drnovský, k podpisu usnesení byla pověřena pí Vyhnalíková. 
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ad. 2)  V souladu s článkem 5 jednacího řádu ŠR byla provedena kontrola plnění 
úkolů. Informace vyplývající z úkolu 1/4 jsou uvedeny ve Výroční zprávě ZŠ 
Rosice. K úkolu 2/4 bylo dohodnuto, že stanovy OS při ZŠ Rosice budou 
předsedovi ŠR poskytnuty k nahlédnutí. Úkoly byly splněny a vypuštěny 
z přehledu úkolů. 

ad. 3)  RNDr. Petr Lukáš, ředitel ZŠ Rosice, ve stručnosti seznámil přítomné 
s obsahem Výroční zprávy školy. Výroční zpráva ZŠ Rosice 2009 byla členy 
ŠR schválena. 

ad. 4)  RNDr. Petr Lukáš, ředitel ZŠ Rosice, ve stručnosti seznámil přítomné 
s rozpočtem školy na rok 2010. Rozpočet ZŠ Rosice na rok 2010 byl členy 
ŠR schválen. 

ad. 5)  RNDr. Petr Lukáš, ředitel ZŠ Rosice, ve stručnosti seznámil přítomné se 
zprávou o hospodaření ZŠ. Nejedná se však o výroční zprávu, pouze o 
průběžnou informaci k datu 30.10.2009. Zpráva o hospodaření za rok 2009 
bude k dispozici až po uzavření celého roku. Ředitel ZŠ zodpověděl dotazy 
k čerpání rozpočtu 2009, probíhá v souladu s rozpočtem. ŠR vzala na 
vědomí zprávu o hospodaření ZŠ Rosice do 30.10.2009. 

ad. 6)  Ing. Dytrych - informoval o návrhu zastupitelů za KSČM o úsporách na 
rozpočtu ZŠ. Školská rada nesouhlasí s návrhem zastupitelů za KSČM, 
předloženým starostovi, o úsporách na rozpočtu ZŠ. 

pí Vyhnalíková – dotaz ke školnímu řádu, zda se povinnosti žáků vztahují i 
na prostor u školní tělocvičny, zodpověděl ředitel ZŠ – ve školním řádu je 
popsán areál školy, ve kterém lze chování žáků postihovat, prostor mezi 
budovou školy a školní tělocvičnou je do něj zahrnut, další rozšiřování 
areálu školy do okolí však není na základě kontroly školské inspekce možný. 

pí Vyhnalíková – navrhla, aby škola v rámci ekologické výchovy pořádala 
brigádu v parku - likvidace klíněnky (shrabání spadaného listí z kaštanů  a 
jeho likvidaci ohněm, čímž se zabrání šíření klíněnky), současně si pak žáci 
mohou více vážit pořádku a udržovat jej, v minulosti toto škola prováděla, 
ředitel ZŠ slíbil, že tento návrh projedná s pedagogy 

pí Ludwigová – dotaz k odměnám za sběr, ředitel ZŠ – konal se zájezd na 
výlov rybníka, zúčastnilo se cca 40 žáků 

pí Ludwigová – upozornila, že učitelé rozmlouvají žákům zájem o přechod 
na víceleté gymnázium, proběhla diskuse, závěr: odpovědní pedagogičtí 
pracovníci by měli v těchto věcech jednat výhradně s právními zástupci 
žáků, ředitel ZŠ upozorní pedagogy 

Ing. Drnovský – dotaz zda škola využívá bruslení na zimním stadionu a za 
jakých podmínek, bylo zodpovězeno, škola bruslení využívá, cena se zvýšila 
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z 600,- Kč/hod loni na 1000,- Kč/hod nyní. Děti si připlácejí 25,- Kč/hod 
proti loňským 20,- Kč/hod. Zájem však je a bruslí se. 

Ing. Drnovský – dotaz na množství volných hodin žáků, Ing. Folvarčíková – 
v průměru se jedná o stejný počet volných hodin jako v předchozích letech 

Ing. Drnovský – dotaz zda byla navázána spolupráce se SVČ Rosice ve věci 
zajištění programu v době volných hodin, není známo, pí Bradáčová ověří 
stav návštěvou na SVČ Rosice, pí Bradáčová současně upozornila, že se 
v klubu Suterén na SVČ musí platit, Ing. Drnovský prověří, zda je to 
v souladu s dotací, ze které byl klub spolufinancován 

ad. 7)  Usnesení z jednání bylo schváleno. 

ad. 8)  Jednání ŠR skončilo v 16:30. Termín příštího jednání byl stanoven na 
pondělí 19.04.2010 od 16:00 v budově ZŠ. Program a pozvánky 
budou zaslány emailem. 

 

Zapsal: Ing. Radek Drnovský 

Zápis ověřil: Marie Vyhnalíková 
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